

Til styremedlemmer

Protokoll

**til møte 4-2020/2021 i styret for Molde Bridgeklubb, mandag 31. aug 2020,
kl 1800 i Krubba 1**

Følgende kalles inn:

Arnt Rune Rausand, leder
Pål Dahl, nestleder
Sigmund Bakkemyr, styremedlem
Hanne D.Øverland, styremedlem
Unni E. Rausand, styremedlem

Følgende informasjonssaker ble behandlet:

Infosak 01-2020/2021: Husstyret informerer
Infosak 02-2020/2021: Kommunikasjon til styret
Infosak 03-2020/2021: Økonomisk rapport - Hanne rapporterer
Infosak 04-2020/2021: Terminliste

Følgende vedtakssaker ble behandlet:

Sak 05-2019/2020: Budsjett for 2020
Sak 06-2019/2020: Klubbvert
Sak 07-2019/2020: Resultatservice
Sak 08-2019/2020: Kortblanding
Sak 09-2019/2020: Premiering
Sak 10-2019/2020: Bridgeklokke på klubbkvelder

Informasjonssaker:

Infosak 01-2020/2021: Husstyret informerer

Infosak 02-2020/2021: Innkommende eposter

Gjennomgang av kommunikasjon til og fra styret

Infosak 03-2020/2021: Økonomisk rapport

Styret informeres om status på den økonomiske situasjonen
Hanne legger frem enkel rapport

Infosak 04-2020/2021: Terminliste

Sigmund informerer om kommende turneringer

Sak 05-2020/2021: Budsjett for 2020

Hanne skal legge frem et forenklet budsjett for 2020

Vedtak ;

Budsjettet er gjennomgått og godkjennes, samt offentligjøres for klubbens medlemmer.

Sak 06-2020/2021: Klubbvert

Vi diskuterer hvilken ordning vi skal ha for å låse opp, lage kaffe etc

Vedtak ;

Det rulleres mellom styremedlemmene (bortsett fra Hanne), samt Arne og Cecilie som tar ansvar for 1 mnd av gangen. Husstyret administrerer dette. Arbeidsliste utarbeides.

Sak 07-2020/2021: Resultatservice

Styret må ta ansvar for resultatservicen. Denne har tidligere blitt håndtert av Helge B.

Vedtak ;

Sigmund / Inge lager sammenlagtliste for Sommerbridge, høstterminen blir automatisk oppdatert på hjemmesiden.

Sak 08-2020/2021: Kortblanding

Styret må vurdere om dette skal gå på omgang, Flere må læres opp, slik at flere kan delta.

Vedtak ;

Unni tar initiativ til en opplæring for alle som ønsker å bidra. Klubbverten sikrer at kort blir blandet både til egne turneringer og de vi leverer kort til. Vestnes og Rauma

Sak 09-2020/2021: Premiering

Vi har tidligere vedtatt premiering for sommerbridgen. De 3 beste på HC -listen, samt de 3 beste på den normale listen. Vi må derfor fastsette premiebeløpene.

Vedtak ;

1 plass 700 2nd plass 500 og 3rd plass 300

Samme for HC -listen

Ingen vinner 2 premier

Sak 10-2020/2021: Bridgeklokke på klubbkvelder

Helge B har fremmet forslag til styret om å benytte klokke for å overholde tidsrammer. Samtidig presisert viktigheten av å ikke spre informasjon i form av høylydt prat ved bordene.

Vedtak ;

Vi vil oppmøde til disiplin ved bridgebordet, så vi kan slippe straffereaksjoner.

Styret vil ta opp igjen saken om dette ikke bedrer seg.

Arnt R Rausand

Pål Dahl

Hanne D. Øverland

Unni E. Rausand

Sigmund Bakkemyr